
Geachte leden van de raad,

In de vergadering van de raadscommissie d.d. 18 januari jl heb ik toegezegd met de initiatiefnemers 
contact te hebben naar aanleiding van de vragen / bedenkingen die een aantal fracties hebben geuit 
met betrekking tot de ontsluiting op de Koesteeg.
Meer specifiek betreft het de verkenning om de ontsluiting van het perceel Koesteeg 2a te laten 
verlopen via de uitrit van de Baroness. Inmiddels is contact geweest met de eigenaar van het 
landgoed. Deze heeft aangegeven dat het landgoed geen weg of extra verkeer over het landgoed wil 
om een ander perceel te ontsluiten. 
Daarmee is ontsluiting van perceel Koesteeg 2a via de uitrit van de Barones niet mogelijk.

Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Net vriendelijke groet,
Jan Uitslag
Wethouder gemeente Dalfsen


